

Title (en)

Cathode with a control arrangement for a flat-picture tube, and mounting frame for such an arrangement.

Title (de)

Kathoden/Steueranordnung für eine Flachbildröhre und Rahmen für eine solche Anordnung.

Title (fr)

Cathode avec dispositif de commande pour un tube d'affichage plat et cadre de montage pour un tel arrangement.

Publication

EP 0374572 A2 19900627 (DE)

Application

EP 89122355 A 19891204

Priority

DE 3843200 A 19881222

Abstract (en)

A mounting frame (10) for a cathode/control arrangement (14) has bores into which securing pins (12) are inserted. The mounting frame is one which is present in any case, and which bears a cam plate arrangement (16). As a result of the fact that the mounting frame which is present in any case is used and not a separate securing arrangement, as hitherto, the overall structure of the cathode/control arrangement is particularly simple.
<IMAGE>

Abstract (de)

Ein Rahmen (10) für eine Kathoden/Steueranordnung (14) weist Bohrungen auf, in die Haltestifte (12) eingesetzt sind. Es handelt sich um den ohnehin vorhandenen Rahmen, der eine Steuerscheibenanordnung (16) trägt. Dadurch, daß der ohnehin vorhandene Rahmen und nicht eine gesonderte Halteanordnung, wie bisher, verwendet wird, ist der Gesamtaufbau der Kathoden/Steueranordnung besonders einfach.

IPC 1-7

H01J 29/02; H01J 31/12

IPC 8 full level

H01J 1/18 (2006.01); **H01J 29/02** (2006.01); **H01J 31/12** (2006.01)

CPC (source: EP)

H01J 1/18 (2013.01); **H01J 29/025** (2013.01); **H01J 31/126** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

DE FR IT NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0374572 A2 19900627; EP 0374572 A3 19910710; EP 0374572 B1 19950222; DE 3843200 A1 19900628; DE 58909034 D1 19950330

DOCDB simple family (application)

EP 89122355 A 19891204; DE 3843200 A 19881222; DE 58909034 T 19891204